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Протокол от публично обсъждане на проектобюджета на община 

Априлци за 2024г. 

 

 Днес, 25.01.2024 г. от 18.00 часа се проведе публично обсъждане на 

проектобюджета на община Априлци за 2024г. 

 В залата присъстваха Стелиян Нунев, Младен Колев, Мария Кокошарова, 

Ивайло Милков, Росен Цаков, Даниела Петкова – общински съветници, инж. Тихомир 

Кукенски - Кмет на община Априлци, Росица Дочева – Кметски наместник с. 

Драшкова поляна, общинска администрация, граждани. 

   

 С. Нунев: Уважаеми г-н кмет, общински съветници, общинска администрация, 

съграждани, откривам  публичното обсъждане на Бюджет 2024г.  

 Предлагам обсъждането да протече при следния дневен ред: първо кметът да 

представи бюджета, целите, след това всеки, който желае да отправи своите питания и 

предложения, да изрази мнението си.  

 В деловодството на Общински съвет имаме подадено едно проектопредложение 

във връзка с днешното публичното обсъждане на бюджета.  

 Предоставям  думата на  г-н Кукенски - Кмет на община Априлци да представи 

проектобюджета за 2024г. 

 

Инж. Т. Кукенски: Уважаеми общински съветници, уважаема администрация, 

уважаеми гости, тази година бюджетът на общината е в размер на 13 237 393 лв. 

Приходите от държавата са в размер от 4 066 622 лв. Това са заплати на 

администрацията, капиталови разходи, образование, всичко, което пристига от 

държавата.  

Местните приходи са в размер на 1 165 670 лв.  

459 100 лв. очакваме данъчни приходи и 706 570 лв. неданъчни приходи.  

Трябва да заделим пари за детски градини – 90 000 лв. Разходи за училището, за 

непълните паралелки – 92 000 лв. Издръжка на общинска администрация, това не са 

заплатите, а издръжка – ток, гориво и т. н. – 468 630 лв. Общински съвет – 170 140 лв. 

Дофинансираме дневния център с 92 500 лв. За осветление – 147 500 лв. са записани, 

но смятам че ще изхарчим грубо 90 000 лв. Сменихме осветлението.  

Чистотата, всяка година си караме 1300 тона боклук, плащаме си. Освен таксата 

смет, която се събира от всички нас, ще трябва да извадим още 150 000 лв., за да може 

боклукът да отиде до Троян. В Дейности по транспорта – 85 100 лв. Обикновено 

общината доплаща още около 50 000 лв.  

 

           

 
       

 

            ПРОЕКТОБЮДЖЕТ за 2024 г. -  МАКРОРАМКА 

 
   

 

             И ОТЧЕТ КЪМ 31.12.2023 Г. 

 
№            Приходи за 2023 г. 

Проект 
Проект 
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по ВИДОВЕ ПРИХОДИ 
Първонач. 

план   2023 

г. 

Уточнен 

годишен план     

2023 г. 

Отчет към 

30.12.2023 г 

приходи 
приходи 

2024 г. 

спрямо 

първонач. 

план 2023 

г. /к.6:к.3/ 

ред   2024 г. 

      

1 2 3 4 5 6 7 

І 

ДЪРЖАВНИ ПРИХОДИ 

в т.ч. 4 382 595 5 045 243 4 295 079 4 066 622 92,8 

1 

Обща субсидия за делег. 

от държ. дейн. 3 638 151 
3 698 715 3 698 715 

4 066 622 111,8 

2 

Целеви трансфери 

(субсидии) от ЦБ 
66 000 468 816 468 816 

    

3 

Възстановени 

субсидии/трансфери на 

ЦБ 

  -77 000 -77 000 

    

4 

Трансфери между 

бюджетни сметки 
  276 268 563 593 

    

5 

Приходи от такси и 

др.приходи 
      

    

6 

Дарения,помощи и 

др.безв.получ.суми  
      

    

7 

Временно съхр.средства 

и ср-ва на разпор. 
    1 347 

    

8 

Остатък  по сметки в 

нач. на периода 
678 444 678 444 678 444 

    

9 

Остатък  по сметки в 

края на периода 
    -1 038 836 

    

ІІ 

МЕСТНИ ПРИХОДИ в 

т.ч. 4 139 660 11 601 399 4 855 241 9 170 771 221,5 

1 Данъчни приходи в т.ч. 417 400 417 400 545 730 459100 110,0 

1.1. Патентен данък 8 300 8 300 9 066 9 000 108,4 

1.2. Имуществени данъци 409 000 409 000 536 664 450 000 110,0 

1.4. Други данъци 100 100 0 100 100,0 

2 Неданъчни приходи в т.ч. 693785 693785 942230 706570 101,8 

2.1. 

Приходи и доходи от 

собственост 121 000 121 000 198 493 131 000 108,3 

2.2. 

Приходи от общински 

такси 517 045 517 045 587 960 528 070 102,1 

  

в т.ч. такса битови 

отпадъци 400 000 400 000 452 759 400 000 100,0 

2.3. 

Глоби, санкции и 

наказателни лихви 26 000 26 000 32 722 26 000   

2.4. 

Постъпления от 

продажба на 

нефинансови активи 37 000 37 000 68 801 30 000 81,1 
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2.5. 

Дарения,помощи и 

др.безв.получ.суми от 

страната 12 010 12 010 12 010 0 0,0 

2.6. 

Платени данъци по ЗДДС 

и ЗКПО -24 270 -24 270 -17 233 -18 500 76,2 

2.7. 

Други неданъчни 

приходи 5 000 5 000 59 477 10 000 200,0 

3 Субсидии от РБ 766200 795084 795084 834100 108,9 

3.1. 

Обща изравнителна 

субсидия 263 100 263 100 263 100 263 100 100,0 

3.2. 

за зимно 

снегопочистване 82 900 82 900 82 900 82 900 100,0 

3.3. 

Получени целеви 

субсидии от ЦБ за кап. 

разходи 420 200 420 200 420 200 488 100 116,2 

3.4. 

Други целеви трансфери 

от РБ   29 500 29 500     

3.5. 

Възстановени трансфери 

за ЦБ   -616 -616     

4 

Др. трансфери и 

операции с фин.активи и 

пасиви 2 262 275 9 695 130 2 572 197 7 171 001 317,0 

4.1. 

Трансфери между 

бюджети 54 000 6 384 926 6 382 168 196 906 364,6 

4.2. 

Трансфери между 

бюджети и сметки за 

средства от ЕС   -30 000 -416 056     

4.4. 

Предоставени трансфери 

от ПУДООС 926 553 2 058 482 2 058 482     

4.5. 

Временни безлихвени 

заеми м/ду бюдж. и СЕС -282 967 -282 967 119 988 -162 979   

4.6. 

Остатък  по сметки в 

нач. на периода 1 564 689 1 564 689 1 564 689 7 137 074 456,1 

4.7. 

Остатък  по сметки в 

края на периода     -7137074     

  

ОБЩО ПРИХОДНА 

ЧАСТ:/ I+II / 8 522 255 16 646 642 9 150 320 13 237 393 155,3 

№             Разходи за 2023 г. Проект 
Проект 

разходи 

2024 г. 

спрямо 

пълвонач. 

план 2023 

г. /к.6:к.3/ 

по ВИДОВЕ РАЗХОДИ 

Първонач. 

план   2023г. 

Уточнен 

годишен план     

2023 г. 

Отчет към 

31.12.2023 г 

разходи 

ред   2024 г. 

      

І 

ДЪРЖ. ДЕЙН. 

ФИНАНСИРАНИ С           

  

ДЪРЖАВНИ ПРИХОДИ 

в т.ч. 4 382 595 5 074 888 4 295 079 4 071 486 92,9 
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1 Общи държавни служби 993 489 1 096 264 861 311 737 000 74,2 

2 Отбрана и сигурност 258 810 258 298 168 571 203 986 78,8 

3 Образование 1 798 008 1 930 328 1 814 254 1 823 746 101,4 

4 Здравеопазване 38 945 38 945 33 258 33 096 85,0 

5 

Социално 

осигуряване,подпомагане 

и грижи 1 093 199 1 397 072 1 068 655 1 034 378 94,6 

6 

Култура, спорт, почивни 

дейности и религиозно 

дело 195 280 204 157 204 070 234 416 120,0 

7 

Икономически дейности 

и услуги 4 864 149 824 144 960 4 864 100,0 

ІІ 

ДЪРЖ. ДЕЙН. 

ДОФИНАНСИРАНИ 

47 600 47 600 47 600 95 000 

  

  

С МЕСТНИ ПРИХОДИ в 

т.ч. 199,6 

2 Детски градини 30 000 30 000 30 000 90 000 300,0 

4 Читалища 17 600 17 600 17 600 5 000 28,4 

ІІІ 

МЕСТНИ ДЕЙНОСТИ 

ФИНАНСИРАНИ           

  

С МЕСТНИ ПРИХОДИ в 

т.ч. 4 092 060 11 524 154 4 807 641 9 070 907 221,7 

1 

Общинска 

администрация 468 630 498 430 387 425 468 630 100,0 

2 Общински съвет 150 140 150 140 143 490 170 140 113,3 

3 Детски градини 0 11 317 11 317     

4 Клубове на пенсионера 1 500 1 500 1 200 1 200 80,0 

5 

Програми за временна 

заетост 305 305 0 305 100,0 

6 Асистентска подкрепа           

7 

Др.сл.и дейности по соц 

осиг. 92 500 92 500 68 882 92 500 100,0 

8 В и К 1 570 723 5 415 102 3 000 220 3 029 907 192,9 

9 

Осветление на улици и 

площади 127 500 127 500 75 013 147 500 115,7 

10 

Изгражд.,рем.и 

поддр.ул.мрежа 228 545 3 786 499 87 743 3 853 312 1686,0 

11 

Др.дейн.по жил. строит., 

благоустр.и рег.развитие 324 886 313 568 256 437 324 886 100,0 

12 Чистота 599 700 599 700 507 403 428 350 71,4 

13 

Спортни бази за спорт за 

всички 16 500 16 500 5 088 16 500 100,0 

14 Читалища 7 350 7 350 7 350     
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15 Обредни домове и зали 19 150 19 150 8 450 19 150 100,0 

16 

Други дейности по 

културата 117 480 117 480 91 294 117 480 100,0 

17 

Др.дейн.по сел.и горско 

стоп. 86 000 86 000 48 332 86 000 100,0 

18 

Сл.и дейн.по поддр. и 

рем.на път. 177 451 177 451 49 004 211 347 119,1 

19 

Др.дейности по 

транспорта 85 100 85 062 54 714 85 100 100,0 

20 Др.дейности по туризма 18 600 18 600 4 279 18 600 100,0 

  

ОБЩО РАЗХОДНА 

ЧАСТ:/I+II+III/ 8 522 255 16 646 642 9 150 320 13 237 393 155,3 

 

На общественото обсъждане, най – важната част е капиталовите разходи. Те са 

484 000 лв. Нашата идея е около 130 000 лв. да се използват за проектиране. Оказа се, 

че като отворят някаква възможност за финансиране, искат готов проект със 

строително разрешение. Ако нямаш проект, ще дадат пари на друг.  

Раздели ли сме проектирането на две. Едното е на водопроводната мрежа, 

другото е на самите улици. Във проектиране на водопроводната мрежа сме включили 

всички улички, които останаха извън проектирането до момента.  

   

Улица м.л. цена 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Христо Ботев, кв. Зла река 660 4752 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Липакът, кв. Зла река 255 1836 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Тепавичарска, кв. Зла река 130 936 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Теменуга, кв. Зла река 260 1872 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Велчевци, кв. Зла река 175 1260 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Св.Св. Кирил и Методий, 

кв. Зла река 400 2880 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Кременлиева, кв. Зла река 120 864 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Нанко Пачника, кв. Зла река 150 1080 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Стефан Пешев, кв. Зла река 300 2160 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Иглика, кв. Зла река 260 1872 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Чайка, кв. Ново село 280 2016 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Юмрукчал, кв. Ново село 60 432 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Малина, кв. Ново село 250 1800 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Катранджийска, кв. Ново 

село 75 540 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Даскал Никола, кв. Ново 

село 170 1224 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Павли Венков, кв. Ново 

село 550 3960 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Възрожденска, кв. Ново 

село 115 828 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Ангелина Попска, кв. Ново 200 1440 
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село 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Иван Марангозор, кв. Ново 

село 130 936 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Колю Ковача, кв. Ново село 120 864 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Изгрев, кв. Ново село 140 1008 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Черни връх, кв. Ново село 300 2160 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Стоянка Драгановска, кв. 

Ново село 350 2520 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Касалийска, кв. Ново село 740 5328 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. Росица, кв. Ново село 450 3240 

Проектиране на водопроводна мрежа по ул. GAB1165, кв. Ново село 500 3600 

 
ОБЩО 51408 

 

            Улиците, които са за асфалтиране, са онези улици, през които вече е минал 

водопровода или е проектиран.  

  

Проектиране на основен ремонт на ул. Стърна река, кв. Видима 1000 7200 

Проектиране на основен ремонт на ул. Бъзев дял, кв. Видима 160 1152 

Проектиране на основен ремонт на ул. Младост, кв. Видима 1800 12960 

Проектиране на основен ремонт на ул. Маринска, кв. Видима 600 4320 

Проектиране на основен ремонт на ул. Габровница, кв. Видима 500 3600 

Проектиране на основен ремонт на ул. Дуневска, кв. Видима 200 1440 

Проектиране на основен ремонт на ул.Обиколна, кв. Видима 200 1440 

Проектиране на основен ремонт на ул.Дуневска, кв. Видима 165 1188 

Проектиране на основен ремонт на ул.Дуневска, кв. Видима 240 1728 

Проектиране на основен ремонт на ул. в с. Скандало 150 1080 

Проектиране на основен ремонт на ул. в с. Скандало 450 3240 

Проектиране на основен ремонт на ул. Смолян кв. Острец 1500 10800 

Проектиране на основен ремонт на ул. Ковашка, кв. Острец 2000 14400 

Проектиране на основен ремонт на ул. Събевска, кв. Острец 2000 14400 

Проектиране на основен ремонт на ул Барахарска, кв. Зла река 350 2520 

 
ОБЩО 81468 

 

            Освен проектирането, сме предвидили пари за Унимог за сногопочистването и 

опесъчаването – 68 400 лв. Сегашният, който използване е с изгнил опесъчител. Много 

е стар. Новият ще е с неръждаем опесъчител. Предвиждаме и ръсач за стария Унимог. 

Предвиждаме да вземем ръсач за Ивекото – 15 600 лв. Изгнило е и шасито. Говорили 

сме за него, ще струва около 18 000 лв. 

            За компютри 4000 лв., климатици около 4000 лв.  

Дървени къщички за площада, за да се продава цяла година който каквото иска 

– 60 000 лв. За да може да правим и Коледен базар. 

В Априлци няма площад с нормална тоалетна. Няма къде човек да отиде до 

тоалетна. Предвидили сме четири контейнери, за да сложим на всеки един площад. Те 

са с по две тоалетни и умивалня.  
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Имаме идея лагерът във Видима да го направим на къмпинг. Той се продава 

повече от 10 години. Проектирането ще струва около 35 000 лв. Ще оборудваме самите 

сгради стъпка по стъпка.  

Общо всичко това възлиза на 394 000 лв. Капиталовите ни разходи са 484 000 

лв. Тоест остават едни 90 000 лв., за които очаквам вашите предложения какво ще 

правим с тях. 

 

М. Кокошарова: Да се направи нещо в полза на децата. Има много деца, които 

карат мотоциклети. Може да се направи някаква писта. Да се обособи място, където да 

карат мотори. Защото е опасно. Включват се в движението. Не можем да ги спрем. 

 

Инж. Т. Кукенски: Къде си го представяте това нещо? 

 

Гражданин: Те обичат да карат по планините. 

             

Инж. Т. Кукенски: Обичат да карат и по асфалта.  

 

К. Колев: Не можем да ги ограничим. Пистата ще им е интересна за малко и 

след това пак ще карат по пътя. 

 

Х. Матев: Трябва първо да се извикат родителите. Ще стане инцидент. А за 

пистата, за 10 деца не може да се направи.  

 

Инж. Т. Кукенски: Едни хора ни подариха беседка. Сложихме я на Кръста. Тези 

деца я бяха направили на нищо. Повиках родителите, децата им нямали нищо общо. 

Накрая се оказа, че всички са били там. Глобих ги, никой не си плати. 

 

Х. Матев: Един човек трябва да отговаря за реда в Априлци. 

 

Гражданин: В една община бяха направили така че който не си плати глобата, 

няма право да ползва услугите на общината. 

 

С. Нунев: На времето беше и тук така, но го обявиха за противоконституционно 

и го отмениха.  

 

Гражданин: Аз имам предложение. Прави ми впечатление липсата на тротоари в 

Априлци. Не може ли да се направят стъпки към изграждане на тротоари? Хората 

вървят навсякъде по улиците. Курортно място сме. Знам, че на времето не е 

съобразено, когато са правили пътищата, но да се помисли поне от едната страна да 

има. Според мен е много належащо. 

 

Инж. Т. Кукенски: Не си единственият, който го казва. Виждаме го. Туристите 

се опитват да ходят по тротоарите, но те ги няма. За да се случи това нещо, трябва 

едновременно да го направим с ремонта на републиканската мрежа. Не случайно 
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подменям водопровода на главната улица. Почти сме готови. Имам уверението на 

АПИ, че ще проектират основен ремонт на тази улица. На АПИ е задължение да 

асфалтират и да сложат бордюри. Тротоарите са ангажимент на общината. Имам 

уверение от Николай Нанков, че ще имаме финансиране за проектирането и 

изграждането им. Ако разчитаме на парите на общината, ще ни трябват десетки 

години.  

 

К. Колев: За Видима ще имаме финансиране за подмяна на водопровода и готов 

проект за асфалтирането. В проекта от моста на Зла река до Еконт, ще има тротоари от 

двете страни. В махала Барахарите също ще има тротоари. И във Видима трите 

отсечки.  

 

Инж. Т. Кукенски: До края на годината Видима ще има тротоари. Като казах, че 

бюджетът ни е 13 237 000 лв., 7 000 000 лв. са за пътя Зла река – Видима и за 

подмяната на водопровода. Останаха три улици в Острец.  

 

Х. Матев: Да тръгнем в друга посока. Бизнесът. Най – развит е туризмът. Най – 

много хора са заети в туризма. 

 

М. Колев: 40 % от регистрираните къщи за гости и хотели не си плащат 

туристически данък. 

 

Х. Матев: Всеки иска да купува имоти. Трябва да се направи стратегия за 

развитието на Априлци. Трябва да се помисли за училище. В производствената сфера 

са 300 души. В туризма трябва да се помисли. Тоалетни трябват, хората няма къде да 

отидат. 

 

Р. Дочева: След като има пари, има ли предвидени за улици и в селата? 

 

Инж. Т. Кукенски: Има две улици в Скандалото.  

 

Р. Дочева: И другите села имат нужда. Във Велчево пътят за гробищата е в 

окаян вид.   

 

Инж. Т. Кукенски: Улицата е 1 км. и нещо. Много е. Няма как да я асфалтираме. 

 

М. Колев: Нека се включи за проектиране.  

 

Р. Дочева: Да се започне от някъде. Да е готов проектът и като има пари да се 

изпълни. 

 

Инж. Т. Кукенски: Добре. 
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М. Кокошарова: Пътят за гробищата се свързва с една махала към с. Орешак – 

Коевци. 6 км. е. Това е най – краткия път до Орешак. Може да се направи на 

велопътека, екопътека. До границата е асфалтирано. Ще привлече и туристи, и за 

Троян и за нас. 

 

Р. Дочева: Може да се проектира и ул. Липовска в Драшкова поляна. 

 

Инж. Т. Кукенски: При асфалтиране на улица се гледа обикновено броят 

жителите, които обслужва улицата. Например да се дадат 700 000 лв. за 10 души…  

 

Р. Дочева: Част от ул. Липовска е асфалтирана.  

 

           Инж. Т. Кукенски:  Добавяме за проектиране ул. Липовска. 

 

           Х. Матев: Нека направим общинските пътища с такса. Ето пътят за Свинова 

поляна. Асфалтиран, хубав. Слага се бариера. Който живее там няма да плаща. 

 

           Инж. Т. Кукенски:  Не съм убеден, че можем. 

 

           Х. Матев: Можем. Защо да не го направим? Също така трябва да привличаме 

хора. Жителите на Априлци намаляват постоянно. Нека им даваме имоти. Говорим за 

улици. Кой ще върви по тях? Няма кой. 

 

           Инж. Т. Кукенски:  Хората, когато дойдат тук, питат за детска градина и 

училище. Това е проблем. 

 

           Х. Матев: Да се направи например бизнес с хартия. Пакетажът ще зарине света. 

Имал съм машина. Дайте на един частник, осигурете му терен. Да се балира хартия. 

Хем ще се докарат хора, хем пари, хем ще се чисти.  

 

           Инж. Т. Кукенски: Той трябва да го лицензира за депо за отпадъци. Никой не 

иска да се заема с това.    

 

А. Балджиева: Едната от сметосъбиращите коли всеки четвъртък минава, 

обикаля магазините, където има до контейнерите кашони и ги събира. Машината 

обикаля и накрая караме максимум 540 кг.  

 

Гражданин: Хората ги горят, не са информирани.  

 

Инж. Т. Кукенски: От 2025г. ще ни задължат да таксуваме такса смет на 

килограм. Никой не ни казва все още как точно ще стане. Как ще разбера в контейнера 

кой колко е изхвърлил. Единственият начин е всеки да си има собствено кошче. 

 

С. Нунев: Тонажът се вдигна откакто сложихме общите контейнери. 
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Гражданин: Общината да закупи машини за преработка на бутилки, както е в 

Лидъл. Да се сложат на четири места. Който си хвърля бутилките, да може да си 

използва тези пари в определени магазини. 

 

Гражданин: В Лидъл машината е обвързана с магазина. 

 

Гражданин: Да се сложат пред магазините.  

 

А. Балджиева: Аз съм говорила по този въпрос. Те искат определена бройка 

хора, за да сложат такава машина. 

 

Гражданин: Говорим за Априлци, говорим за жителите. Но жителите тук нямат 

глас. Всичко е в обслужване на туристите. Всичко се върти около туристите. Предлага 

се да се направят много неща, но от тези хора почти всички работят в Троян, Севлиево. 

Като се сложи машина, хората ще започнат да мислят че могат да спечелят нещо. 

Туристите си събират бутилките и си ги хвърлят в града си, защото ще вземат нещо.  

  

М. Колев: Аз предлагам да се закупи един верижен трактор, булдозер. От 

туризма се взимат 7000 лв., от земеделските производители – 35 000 лв.  

 

Инж. Т. Кукенски: Посъветваха ни да купим багер, а не булдозер, защото 

верижният багер може да изпълнява много повече функции, включително и функцията 

на булдозер.  

 

 Р. Цаков: Като приключат всички ремонти по улиците, с какво ще ги чистим? 

Ще имаме ли машина, която да мете и новите паркове, алеи, центрове? Цената за 

такава машина е поносима. 

 

 Р. Матева: Имаме го предвид, въпросът е, че в момента правим ремонт, копаем 

улици.  

 

Инж. Т. Кукенски: Предлагам първо да асфалтираме улиците и след това да 

купуваме машина. Само ще стои сега.  

 

К. Колев: Може да вземем машина, която мие с вода. Имаме водата. Ние сме 

голям район, трудно ще почистваме.  

 

Х. Матев: Може да се дават районите на частник и да ги почиства. Обявете търг. 

Ще се направи схема. Защото има места, където  не се поддържа.  

 

Инж. Т. Кукенски: За да се почиства добре, трябва да назнача още хора. В 

графата, където е чистота - 428 000 лв., трябват да ги направим 900 000 лв. Това е 

проблемът. Ще е лъснато навсякъде.  
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Х. Матев: Отсечете дърветата на центъра в Зла река. Клатят се и падат. Ще 

стане злополука.  

 

Инж. Т. Кукенски: Така е, но хората не искат да се отсичат. Отдавна го говоря 

това.  

 

Х. Матев: Предлагам да се направи скица тук на терена, опишете нещата и 

експериментирайте варианта с почистването.  

 

Инж. Т. Кукенски: И каква да е цената? 

 

Х. Матев: Ще се измисли. Какво ще се прави, как, ще се направи схема. Имам и 

друга идея. За веца в Зла река, който е зад бензиностанцията. Сложете 2 лодки. 

Заверено е 250 м. Имам идея и за влек.  

 

Т. Топалов: Искам да попитам докъде сме стигнали с проектирането на музея? 

Защото това нещо иска време. Идва годишнина от Априлското въстание. Хубаво е 

някои неща да се започнат с този бюджет, след това следващия.  

 

Инж. Т. Кукенски: Не предвиждаме проектиране на музей. Ще използваме 

някоя от съществуващите сгради. Обявихме кампания за набиране на предмети за 

музея. Нищо не се случва. Събрали сме три вретена. 

 

Гражданин: За съжаление повечето документи са загубени и са разнесени в 

други музеи и е изключително трудно да се върнат. Имаме неща в троянксия, в 

габровския музей.  

  

Т. Топалов: Ние ще направим кампания, ще съберем неща. Хората ги ценят 

нещата и си ги държат вкъщи. Но ще съберем. 

 

Инж. Т. Кукенски: За да направим музей, първо трябва да съберем нещата, след 

което да ги оценят.  

 

Т. Топалов: Разбирам че е сложно, но трябва да се започне предварително. 

 

Гражданин: Кръгът е затворен. 

 

Инж. Т. Кукенски: На мен ми казват, че трябва да имам помещение, персонал. 

Като направим музейната сбирка на музей, тогава вече може да кандидатстваме, за да 

преправим сградата.  

 

Гражданин: Общината може ли да съдейства за закупуване на документи, или 

лиценз за ползване, има документи? Какъв е принципът? 
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Инж. Т. Кукенски: Като отида в националната галерия, ме питат за какво го 

искам даденото нещо. Казвам за музей. Отговорът е да си направим музей и след това 

да отидем, защото няма къде да го занеса. 

 

Гражданин: Тогава да се започне проектът.   

 

Инж. Т. Кукенски: Ще ни дарят и пушки, но трябва да направим музей. 

 

М. Кокошарова: Това е парадоксът, че хем трябва да имаме музей, за да ни 

дават неща, хем, за да направим музей, трябва да имаме предмети.  

 

Гражданин: Това е парадоксът. Искаме, а нямаме къде. 

 

Т. Топалов: Имаме история от тракийско време. Няма да се връщаме само 150 

години назад. Може да се върнем 4000, 5000 години назад. 

 

Инж. Т. Кукенски: За да започнем проучвателни дейности, ще трябват 15 000 лв. 

   

Т. Топалов: Може някой да дари пари и да се започне. Важното е хората да 

мислят еднакво и да има общност най – вече.  

 

Гражданин: Има артефакти в музея в Севлиево. Занесени са там. Те са си наши 

и там не бяха против да ни ги дадат. 

 

Инж. Т. Кукенски: Като дойде времето, ще ги поискаме.  

 

Стелиян Нунев: Понеже няма други предложения, изказвания, въпроси, 

закривам публичното обсъждане на Бюджет 2024г. 
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